
I kommunestyremøtet 1. juli, i saken angående Storheia, refererte jeg til et brev 
sendt fra ordføreren i Bjugn til NVE i 2006. Dette brevet nektet ordføreren for å 
ha sendt, og jeg måtte beklage mine uttalelser fra talerstolen. I og med at jeg 
ikke kunne forevise brevet på møtet, var dette i og for seg greit.
 
I mine forberedelser til møtet hadde jeg snakket en god del med Odd Einar 
Støkkan. Han og Øystein Braseth fra Åfjord har skrevet en meget saklig og 
grundig høringsuttalelse i angående Storheia. Brevet jeg refererte til er også 
nevnt i denne høringsuttalelsen.
 
Vil med dette bare understreke at verken Støkkan/Braseth eller undertegnede 
farer med usannheter.
 
Vedlagt finner dere brevet jeg refererte til.
 
Håper at alle i fremtiden kan få bedrive politikk i Bjugn kommune.
 
God sommer!
 
Mvh
Tor-Eirik Solli
Bjugn KrF
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